
Zápisnica zo zasadnutia MsZ
konaného dňa 16. decembra 2024

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta 
Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu
Mgr. Anetta Kalapos, hlavná kontrolórka mesta

Poslanci : Mgr. Tibor Mészároš
Pavol Koči
Zita Baloghová
Gejza Tipcsák
Eva Kissová
Mgr. Norbert Demeter
Zoltán Kövér
Ján Kovács

1. Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie  MsZ  otvoril  a viedol  primátor  mesta  Ing.  Viktor  Palko,  MBA,  ktorý 
skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 

V úvode  sa  prihlásil  poslanec  Tipcsák  a upozornil  na  čl.  40,  ods.  5  Rokovacie 
poriadku MsZ s tým, že v zápisnici sa nepíše všetko čo on povie na zasadnutí MsZ.

Primátor mesta odpovedal, že aj preto sa vyhotovuje aj zvukový záznam zo zasadnutí. 
Zároveň predložil program rokovania MsZ. 

Primátor mesta požiadal poslancov o hlasovanie za program rokovania v predloženom 
znení. 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili  program rokovania v predloženom znení. 

(Hlasovanie:  za – Pavol Koči, Mgr. Tibor Mészáros, Zoltán Kövér, Mgr. Norbert Demeter 
Gejza Tipcsák, Zita Baloghová, Eva Kissová, Ján Kovács ; proti – 0 poslancov ; zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľa určuje: PhDr. Tünde Butkyová 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje: Zoltán Kövér
Pavol Koči

(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)
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3. Schválenie návrhovej komisie

Návrhová komisia: Mgr. Tibor Mészároš
Ján Kovács
Mgr. Norbert Demeter

(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

4. Rozpočtové opatrenie č. 3/2024

Primátor mesta predložil rozpočtové opatrenie č. 3/2024 písomne. Poslanec Tipcsák sa 
dotazoval ohľadom príjmu za odvoz TKO, kde bolo rozpočtované 140 tis. EUR a vybralo sa o 
41 tis. EUR menej. Pýtal sa, či sa s tým nedá niečo robiť. Skonštatoval, že za jeden rok je to 
veľa. 

Mgr. Mészároš sa pýtal, či má poslanec Tipcsák na to aj riešenie?
Tipcsák odpovedal, že áno má na to riešenie, ale on nie je platený úradník za to, že by 

to riešil. Dodal, že právneho zástupcu mesta tu už dva roky nevidel a nie je na zasadnutí ani 
kontrolórka mesta. 

Primátor mesta ospravedlnil právneho zástupcu, ktorý má dôležité jednanie a z toho 
dôvodu sa  nemohol  zúčastniť  zasadnutia  a tiež  ospravedlnil  aj  hlavnú kontrolórku mesta, 
ktorá má zároveň zasadnutie MsZ aj vo Veľkých Kapušanoch, ale hneď ako to bude možné 
dôjde a zúčastní sa zasadnutia MsZ. 

Baloghová navrhla poplatok za TKO dať na SIPO, aby nebolo toľko neplatičov.

Keďže  viacej  pripomienok  k bodu  nebolo  primátor  mesta  požiadal  o predloženia 
návrhu uznesenia. 

Prítomní poslanci schválili Rozpočtové opatrenie č. 3/2024.
(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 
Gejza Tipcsák)

5.  Všeobecne   záväzné  nariadenie  č.  1/2024  o určení  výšky  dotácie  na 
prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, ŠKD a ŠJ v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Čierna nad Tisou – návrh

VZN č. 1/2024 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, ŠKD a ŠJ 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna nad Tisou predložil Ing. Kišš, ktorý uviedol, že pri 
tvorbe VZN sa vychádza z normatív, ktoré sú dané. Dodal, že vypadne MŠ, ktorá prechádza 
pod odbor školstva. 

Primátor mesta dodal, že VZN bolo vyvesené v zákonnej lehote, neboli podané žiadne 
pripomienky.

Prítomní poslanci sa uzniesli na Všeobecne záväznom nariadení č. 1/2024 o určení  
výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, ŠKD a ŠJ v zriaďovateľskej pôsobnosti  
mesta Čierna nad Tisou.
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(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

6. Všeobecne záväzné nariadenia č. 2/2024 o miestnej dani z nehnuteľnosti – 
návrh

Prednosta úradu predložil VZN č. 2/2024 o miestnej dani z nehnuteľnosti. Dodal, že 
bolo vypracované na základe metodického usmernenia, kde apožiadavka, aby každý rok bolo 
vypracované  nové  VZN.  Upresnil,  že  výška  dane  z nehnuteľnosti  sa  v uvedenom  VZN 
nemenila,  všetko  ostalo  na  úrovni  roku  2024.  VZN č.  2/2024  bolo  vyvesené  v zákonom 
stanovenej lehote a neboli podané žiadne pripomienky.

Tipcsák sa  informoval  ohľadom dane zo schátraných budov,  ktoré  ako uviedol  už 
spomínal aj predchádzajúce obdobie. Pýtal sa, či sa vyberala táto daň.

Prednosta odpovedal, že nie nakoľko nie je jednoduché určiť, čo je schátraná budova, 
na  to  treba  mať  úradné  rozhodnutie,  že  stavba  je  schátraná.  Ďalej  uviedol,  že  ŽSR  má 
osobitný stavebný úrad. 

Tipcsák sa ďalej pýtal, či nie je možné poprosiť ŽSR nech vypracuje niečo, na základe 
čoho by bolo možné vyrubovať daň za schátrané budovy. 

Prednosta odpovedal, že nemá o tom vedomosti, že to už niekto na okolí aplikoval 
a nemá s tým žiadnu skúsenosť. 

Tipcsák dodal, že sú na to páky a nerobí sa s tým až kým sa nestane nejaká nehoda.
Primátor sa pýtal, či myslí na to, že my máme vyzvať majiteľa, že máme takéto VZN 

a na základe toho nech ohlási schátrané budovy? Dodal, že prednosta sa na to pozrie a v rámci 
pracovnej skupiny sa vytipujú budovy. Ďalej dodal, že je možnosť cez právneho zástupcu 
zistiť, čo je schátraná budova.

Tipcsák uviedol,  že prednosta,  ktorý má technické vzdelanie ak sa pozrie napr.  na 
budovu bývalého kina tak je to vidieť, lebo on sám čo nie je na to odborník vidí, že je to  
schátrané. 

Prítomní poslanci sa uzniesli na Všeobecne záväznom nariadení mesta Čierna nad  
Tisou č. 2/2024 o miestnej dani z nehnuteľnosti.
(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

7. Všeobecne záväzne nariadenie č. 3/2024 o poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavené odpady – návrh

VZN č. 3/2024 predložil prednosta úradu, ktorý uviedol, že návrh VZN bol vyvesený 
v zákonnej  lehote,  neboli  podané  žiadne  pripomienky.  Ďalej  dodal,  že  sa  museli  zvýšiť 
poplatky,  nakoľko poplatok za vývoz TKO sa z roka na rok zvyšuje a predpokladá sa so 
zvýšením aj na budúci rok. Upozornil na čl. 4, ods. 2 , v tabuľkovej časti pre typ zariadenia 
„Kancelárie, úrady, bankové inštitúcie...“ kde je nesprávne uvedená sadzba poplatku 0,1215, 
správne má byť sadza poplatku 0,1397 a hodnota koeficientu je  nesprávne uvedená 1,15, 
správne má byt hodnota koeficientu 1,00. Ďalej upozornil na čl. 7, bod 1 , písm. c), kde sa text 
„...potvrdením  zamestnávateľa  a  potvrdením   o  ubytovaní...“  sa  nahradzuje  textom 
„...potvrdením zamestnávateľa alebo potvrdením o ubytovaní...“. Ďalšia zmena bude na str. 5 
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v čl. 7, ods. 4, kde sa úradný preklad nahrádza ľubovoľným prekladom a čestným vyhlásením, 
že preklad súhlasí s predloženým cudzojazyčným textom. 

Kövér sa pýtal na frekvenciu vývozu. Prednosta informoval, že vývoz bude 1 x do 
týždňa s tým, že niektoré stanovištia budú doplnené o ďalšie kontajneri. 

Tipcsák dal návrh, aby sa v čl. 7, v bode 1, písm. d) zvýšil poplatníkovi o 20% na 30 
% za obdobie. Pýtal sa, že cca koľkých občanov by sa to dotklo.

Primátor mesta skonštatoval, že ide o cca 48 občanov, čo by bolo možné  aj zmeniť na 
tých 30%.

Tipcsák ďalej dodal, že tých mínus cca 40 tis. EUR na poplatkoch za TKO je veľká 
suma,  ale  v súlade  s daňovým  poriadkom  sú  tam  páky  a možnosti  na  vymáhanie  týchto 
poplatkov. 70% občanov platí a na ostatných sa dopláca. Výsledok je stále rovnaký neplatiči 
aj tak neplatia. 

Primátor mesta objasnil, že nedoplatky sa vymáhajú, neustále idú výzvy, a niektoré 
veci sú už u právneho zástupcu na exekučné vymáhanie. 

Prednosta dodal, že bola pracovné porada, kde sa snažili nájsť nejakú strednú cestu, 
ceny sa neustále zvyšujú a ovplyvňujú to aj iné vonkajšie faktory aj vývoj ekonomiky. 

Tipcsák dodal,  že  ho netreba presviedčať,  on poctivo platí  všetko,  ale  sú sociálne 
skupiny, ktoré na to nemajú.

Primátor dodal, že môže sa skúsiť vyberať poplatok aj cez SIPO, ale aj tak sa môže 
stať, že pôjdu na poštu a povedia, že vyplatia všetko okrem TKO. Tiež dodal, že ohľadne 
separovania zatiaľ tiež nie je disciplína u obyvateľov. 

Prítomní poslanci sa uzniesli na Všeobecne záväznom nariadení mesta Čierna nad  
Tisou  č.  3/2024  o poplatku  za  komunálne  odpady  a drobné  stavebné  odpady 
s nasledovnými zmenami:

a) článok 3, bod 2, v tabuľke typ zariadenia „Kancelárie, úrady, bankové inštitúcie...“,  
kde je nesprávne uvedená sadzba poplatku 0,1215, správne má byť sadza poplatku  
0,1397 a hodnota koeficientu je nesprávne uvedená 1,15, správne má byt hodnota  
koeficientu 1,00

b) článok 7, bod 1, písm. c), kde sa text „...potvrdením zamestnávateľa a potvrdením 
o ubytovaní...“  sa  nahradzuje  textom  „...potvrdením  zamestnávateľa  alebo  
potvrdením o ubytovaní...“

c) článok 7,  bod 1,  písm. d)  kde sa mení sadzba poplatníkovi  za obdobie,  za ktoré  
z rôznych dôvodov platí poplatok inej obci z 20 % na 30 % za obdobie.

(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

8.Stanovisko  hlavného  kontrolóra  k návrhu  viacročného  rozpočtu  mesta 
Čierna nad Tisou na roky 2025 – 2027

Stanovisko  hlavného  kontrolóra  k návrhu  viacročného  rozpočtu  mesta  Čierna  nad 
Tisou na roky 2025 – 2027 predložila písomne hlavná kontrolórka mesta, ktorá odporúča brať 
na vedomie stanovisko. 

Primátor mesta skonštatoval, že hlavná kontrolórka splnila svoju úlohu a predložila 
stanovisko, kde odporúča schváliť rozpočet.
 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra mesta Čierna  
nad  Tisou  k návrhu  viacročnému  rozpočtu  mesta  Čierna  nad  Tisou  na  rok  2025  
s výhľadom na roky 2025 – 2027 bez výhrad.
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(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

 
9. Návrh rozpočtu mesta Čierna nad Tisou na roky 2025 – 2027

Primátor  mesta  predložil  návrh  rozpočtu  mesta  na  roky  2025  –  2027.  Dodal,  že 
výhľady nie sú najlepšie, ale rozpočet bol vypracovaný tak, aby bol vyrovnaný a dodržali sa 
všetky zákonné postupy. Nakoľko rozpočet je pružný v priebehu roka sa dajú robiť úpravy 
formou rozpočtových opatrení.

Ing. Kišš uviedol, že podielové dane sú z roka na rok nižšie, ťažko sa dá niečo dopredu 
plánovať a odhadnúť, aj preto je rozpočet zostavený tak ako je.

Tipcsák sa pýtal na MŠ, ktoré prechádza pod odbor školstva, či aj mzdy a prevádzka 
sa bude hradiť už odtiaľ.

Ing. Kišš odpovedal, že už sa s tým výpadkom počítalo, normatívy sa neustále menia 
je ťažko niečo odhadnúť. 

Tipcsák sa ďalej informoval prečo nie je rozpísané, na ktorý šport koľko financií ale je 
tam len celkovo € 17 500,--. 

Primátor odpovedal, že pre MFK sa počíta s dotáciu € 14.000,--, MORZ SR s dotáciou 
€ 1 000,-- a pre MsTK s dotáciou € 2 500,--.

Tipcsák hovoril o tom, že je podpísaná zmluva s MFK, ale nemajú žiadne žiacke ani 
dorastenecké družstvo.

Primátor odpovedal, že žiacke majú, ale volá sa to už U13 4. liga.
Baloghová sa dotazovala, či sú aj nejaké financie na zveľaďovanie mesta. 
Ing. Kišš odpovedal, že je to v pláne ale až v roku 2026.
Prednosta  úradu  dodal,  že  ide  o konzervatívnejší  rozpočet,  pretože  nedá  sa 

predpokladať čo nás čaká na budúci rok, aký bude ekonomický vývoj a podobne.
Primátor ohľadom zveľaďovania mesta uviedol ako príklad asfaltovanie cesty, ktoré 

nebolo v pláne a predsa sa našli financie a urobilo sa to, čiže ak sa niečo usporí, tak sa môže 
zase niečo spraviť. Ako ďalší prípad uviedol odchod zamestnanca, ktorý vyhral súdny spor 
a bolo treba mu vyplatiť financie, s ktorými nikto nerátal, aj tie financie sa mohli použiť na 
inú vec. Práve preto zdôraznil, že rozpočet je pružný a dá sa s ním robiť celý rok, ak sa niečo 
usporí. 

Tipcsák sa pýtal, či z balíka vyčleneného pre obce sme nič nedostali.
Primátor  odpovedal,  že  áno  dostali  sme  30  tis.  EUR.  Dodal,  že  toto  je  najhoršie 

obdobie, lebo nikto nedá na papieri koľko dostaneme, keby sme to mali na papieri nemuseli 
by sme byť takýto opatrní pri zostavovaní rozpočtu, dalo by sa lepšie rozpočtovať. 

Tipcsák  odporúčal  takticky  presviedčať  obyvateľov,  ktorí  prídu  platiť  a majú 
nedoplatok, aby s nimi zamestnanec komunikoval, že najskôr nech zaplatí nedoplatok napr, za 
rok 2023 a tak vyplatí rok 2024.

Primátor odpovedal,  že by neveril  koľko je takých ľudí,  ktorí  prídu niečo zaplatia 
potom sľubujú a nikto ich už viac nevidí. 

Prítomní poslanci v súlade s § 11 ods. 4, písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení  v znení  neskorších  predpisov  a  §  10  zákona  č.  583/2024  Z.z.  o rozpočtových 
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pravidlách územnej samosprávy v znení  neskorších predpisov schválili  Rozpočet  na rok  
2025 do výšky jednotlivých položiek v celkovej sume:
Bežný rozpočet príjmy v sume € 4.423 710,--

výdavky v sume € 4.423 710,--
Kapitálový rozpočet príjmy v sume € 1.020 000,--

výdavky v sume €    962 560,--
Finančné operácie príjmy v sume €      36.000,--

výdavky sume €      93.440,--
 (Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács; proti – 0 poslancov; zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

10. Odpredaj majetku mesta – byt na ulici Obrancov mieru 178/10

Primátor mesta predložil vypracovaný znalecký posudok na byt č. 4 v bytovom dome 
na  ul.  Obrancov  mieru  178/10,  ktorý  bol  vypracovaný  v zmysle  zámeru  z uznesenia  č. 
171/10/2014 zo dňa 10.10.2024. Mesto za vypracovanie súdno-znaleckého posudku vyplatilo 
€ 200,--, ktoré navrhol, aby bolo zaplatené kupujúcim.

Prítomní  poslanci  schválili  odpredaj  bytu č.  4  v bytovom dome č.  178/10 na ul.  
Obrancov mieru v zmysle zámeru z uznesenia č. 171/10/2024 zo dňa 10.10.2024 dlhodobej  
nájomníčke – Kláre Totikovej v sume € 3 850,-- (slovom: tritisícosemstopäťdesiat EUR)  
podľa  znaleckého  posudku č.  146/2024.  Súčasťou kúpnej  zmluvy  bude  aj  poplatok  za  
vyhotovenie  súdno-znaleckého  posudku  č.  146/2024  vo  výške  €  200,--  (slovom:  dvesto  
EUR).
(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

11. Stanoviská komisií

Komisia pre verejný poriadok a ochranu životného prostredia

Stanovisko  komisie  predložil  jej  predseda  Pavol  Koči  písomne,  čo  tvorí  prílohu 
zápisnice.  Zároveň  informoval  prítomných,  že  komisia  zasadala  2  x  a to  14.10.2024 
a 5.12.2024. 

Tipcsák informoval, že v okolí bytovky na ul. Hlavnej 12, kde býva p. Bellová je tam 
veľký strom a okolo rozrastené krovie, kde už ľudia hádžu odpad a rozmnožené sú tam aj 
hlodavce.  Skonštatoval,  že  s tým treba  niečo  robiť.  Ďalej  informoval,  že  v ZŠ  s VJM sa 
vyskytol prípad žltačky, pýtal sa či je o tom vedomosť a dodal, že s tým treba niečo robiť, aby 
sa to nerozšírilo. Pýtal sa, či všetci občania majú prístup k čistej vode, nakoľko žltačka typu 
A je choroba špinavých rúk a ľahko sa môže rozšíriť v meste.

Prednosta úradu odpovedal, že každý má pitnú vodu aj napriek tomu, že v sociálnej 
bytovke faktúra za vodu za predošlé obdobie bola vo výške 3 tis. EUR a teraz je faktúra za 
spotrebu vody vo výške 7 tis. EUR. 

Tipcsák povedal, že treba sa zaujímať o sociálne slabé rodiny, či už cez TSP, KC, 
nakúpiť hygienické potreby, sledovať školskú dochádzku. Uviedol, že netreba čakať, pokiaľ 
sa to rozšíri. Treba komunikovať s týmito ľuďmi, aby sa naučili hygienu. 
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Mészároš  informoval,  že  v súčasnosti  sú  vyhlásené  prázdniny  v ZŠ  s VJM  kvôli 
vysokej miere chorobnosti. Ďalej uviedol, že prevencia sa vykonáva a deti sú aj očkované. 
Dodal, že žltačka vypukla nielen u nás, ale bola aj v Sečovciach aj v Trebišove. 

Primátor skonštatoval, že určite to netreba brať na ľahkú váhu, ale v našom meste má 
každá  rodina  prístup  k pitnej  vode.   V sociálnej  bytovke  sa  robí  pravidelne  dezinfekcia 
spoločných priestorov, je tam povedený človek, ktorý chodí na úrad po čistiace prostriedky 
a vykonáva dezinfekciu.

Kovács sa pýtal, či by sa nedalo robiť niečo a výtlkmi na konci ul. 1. Mája, sú tam 
veľké diery, ktoré môžu poškodiť spodok motorových vozidiel.

Tipcsák odpovedal, že komisia tam vykonala šetrenie a zistilo sa, že kamene tam boli 
dané  z dôvodu,  aby  sa  tam  neparkovalo  na  zeleni,  o ktoré  sa  stará  majiteľ  vedľajšej 
nehnuteľnosti. Po dohovore sa kamene posunuli a bola zjednaná náprava. 

Kovács skonštatoval, že sú tam nedisciplinovaní záhradkári.
Primátor  mesta  dodal,  že  výtlky  vznikajú  hlavne  prechodom  smetiarskeho  auta. 

Prisľúbil, že sa tam dá štrk. 

Prítomní  poslanci  brali  na  vedomie  stanovisko  komisie  pre  verejný  poriadok  
a ochranu životného prostredia pri MsZ Čierna nad Tisou. 
(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

12. Kontrola plnenia uznesení

Kontrolu  plnenia  uznesení  predložila  hlavná  kontrolórka  mesta  písomne,  čo  tvorí 
prílohu zápisnice. 

Primátor  ohľadom  zadania  zákazky  v zmysle  uznesenie  č.  174/10/2024  zo  dňa 
10.10.2024  informoval,  že  bolo  oslovených  6  firiem,  zatiaľ  sa  ozvali  len  2,  čaká  sa  na 
ostatných, a že ich znova vyzve.  

Prítomní poslanci brali na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia 
uznesení konaného dňa 10.10.2024. 
(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

13. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Čierna nad 
Tisou na obdobie od 1.1.2025 do 30.6.2025

Návrh kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Čierna nad Tisou na obdobie od 
1.1.2025  do  30.6.2025  predložila  hlavná  kontrolórka  mesta  písomne,  čo  tvorí  prílohu 
zápisnice.

Primátor mesta sa pýtal, že ako je to s kontrolou, ktorú žiada pán poslanec. 
Hlavná  kontrolórka  informovala,  že  už  je  ukončená,  len  to  nestihla  predložiť  na 

zasadnutie, ale na budúcom zasadnutí predloží správu o vykonanej kontrole.
Tipcsák skonštatoval, že toto tam nie je spomenuté.
Hlavná kontrolórka odpovedala, že je to ukončené a bude predložené na najbližšom 

zasadnutí MsZ, preto to v najbližšom období nie je zahrnuté.
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Prítomní  poslanci  schválili  plán  kontrolnej  činnosti  hlavného  kontrolóra  mesta  
Čierna nad Tisou na obdobie od 1.1.2025 do 30.6.2025.
(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

14. Správa hlavnej kontrolórky  - Výsledok z kontroly č. 1/2024

Správu  hlavnej  kontroly  –  Výsledok  z kontroly  č.  1/2024  predložila  hlavná 
kontrolórka mesta písomne, čo tvorí prílohu zápisnice. Dodala, že kontrolu vykonala v súlade 
so zákonom, kde je daná potreba vykonať takýto typ kontroly. Nebol na to žiaden iný dôvod 
ani podnet. 

Prítomní  poslanci  brali  na  vedomie  Správu  hlavnej  kontrolórky   -  Výsledok  
z kontroly č. 1/2024.
(Hlasovanie:  za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Mgr. 
Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Ján Kovács;  proti – 0 poslancov;  zdržali sa 
hlasovania – 0 poslancov)

15. Rôzne

Kiššová  požiadala  o vyznačenie  prechodu pre  chodcov  na  ul.  Železničnej  smerom 
k Pošte a tiež vyznačenie prechodu pri ZŠ s VJM.

Baloghová  sa  pridala  a požiadala  o vyznačenie  parkovacích  miest  v okolí  predajne 
CBA.

Primátor mesta odpovedal, že je to všetko v pláne, ale až na jar, keď to bude možné, 
nakoľko teraz nie je na to vhodné počasie. 

Tipcsák sa dotazoval ohľadom Mandátnej zmluvy medzi Mestom Čierna nad Tisou 
a MPS s.r.o. Čierna nad Tisou. Uviedol, že našiel na internete zverejnenú zmluvu o dielo na 
rekonštrukciu  v ZŠ  s VJM,  kde  dodávateľom  bol  firma  p.  Bordáša  a dielo  malo  byť 
dokončené do 31.12.2024. Pýtal sa kto robil verejné obstarávanie, kto to vyhodnotil a prečo 
o tom nie je uznesenie MsZ.

Primátor mesta odpovedal,  že vznikol tam havarijný stav a dodal,  že orodoval cez 
KŠÚ aj cez ministerstvo. Verejné obstaranie robila externá firma, peniaze išli cez školu, nešlo  
to cez mesto. Hrozilo zatvorenie školy. Dodal, že informoval na zasadnutí MsZ, ale nešlo to  
cez mesto a aj  preto o tom nie je uznesenie.  Obstarávanie muselo robiť mesto,  lebo je to 
budova mesta.

Tipcsák uviedol,  že  existuje  inštitút  VO,  tam keď sa  zadá  názov firmy tak  sa  dá 
pozrieť v akej finančnej situácii je firma. Pokiaľ ide o štátnu zákazku nemôže sa uchádzať 
firma, ktorá má dlhy. Skonštatoval, že nevie ako mohla robiť potom toto dielo táto firma.

Prednosta odpovedal, že tu nešlo o štátnu zákazku, nakoľko my nie sme štát.
Tipcsák skonštatoval, že išlo to zo štátnych financií, keď to nešlo cez MsZ.
Primátor povedal,  že dá si  to overiť cez verejného obstarávateľa,  lebo práve kvôli 

týmto  veciam  dáva  mesto  robiť  verejné  obstarávanie  firme,  ktorá  s tým  má  skúsenosti. 
Uviedol, že zistí aký je stav a bude o tom informovať pána poslanca.

Tipcsák len dodal, že primátor tam figuruje ako zadávateľ.
Primátor odpovedal, že áno, lebo budova je mestská a VO robí mesto. Celá réžia však 

je v kompetencii riaditeľa, nakoľko škola má právnu subjektivitu.
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Keďže  viacej  pripomienok  zo  strany  poslancov  nebolo  primátor  mesta  poďakoval 
prítomným za účasť a ukončil rokovanie MsZ.

Ing. Peter Brázda, PhD Ing. Viktor Palko, MBA
    prednosta úradu       primátor mesta

Overovatelia: Zoltán Kövér
Pavol Koči

Zapísala: PhDr. Tünde Butkyová
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